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RADA MIEJSKA
w Szczawnie - Zdroju 

ul. Kościuszki 17 
58-310 SZCZAWN0-2DRÓJ 

tel. 74/849-39-28, fax 74/843 50-13
Szczawno-Zdrój, dnia 17 maja 2022 r.

RM.0003.V. 1.2022

Urząd Miejski w Szczawnie - Zdroju

SEKRETARIAT

1 7. 05. 2022
Szanowny Pan

Przyjęto Marek Fedoruk
liczba załączników Burmistrz Szczawna-Zdrojuliczba egzemplarzy

podpis
L. dz.

Na podstawie art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(tj. Dz. U. z 2022 r. poz. 559 ze zm.) w załączeniu przekazuję interpelację Pana Michała Brody 

radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącą możliwości korzystania z miejsc 

parkingowych.

Z poważaniem

PRZEWODNICZĄCY 
RADY MIEJSKIEJ
w Safczawnie-Zdrsju,

Adam Moti/ka

Otrzymują:

1. Adresat



Szczawno-Zdrój, dnia 06.05,2022r.

Michał Broda 
Radna/y Rady Miejskiej
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Burmistrz Szczawna-Zdroju 
za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju

INTERPELACJA*/ZAPYTANIE* 
w trybie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym

W związku z pojawiającymi się licznie informacjami od mieszkańców Szczawna-Zdroju 

o wprowadzaniu nowych organizacji ruchu i determinacji w egzekwowaniu przez SM obecnych 

uniemożliwiających lub ograniczających mieszkańcom dostęp do ich nieruchomości proszę o odpowiedź 

na następujące pytania:

1. Na czyj wniosek zrealizowana jest organizacji ruchu na ul. Ogrodowej ograniczająca 

dostęp mieszkańców do budynków ul. Ogrodowa 3, Ogrodowa 1 i Ogrodowa 2 poprzez brak 

możliwości korzystania z miejsc parkingowych jak wcześniej i utrudnienie dojazdu do ww.,

2. Jaką alternatywę zaproponował UM by ułatwić ww. nieruchomością dostęp do nich i 

parkowanie przy nich,

3. Czy UM rozważał wydzierżawienie terenu Uzdrowiska przy ul. Ogrodowej by tam

zorganizować dojazd do ww. nieruchomości i ewentualne miejsca parkingowe?

4. Czy UM rozważał możliwość zabezpieczenia nowych miejsc parkingowych wybudowanych

w ciągu ul. Ogrodowej do użytku tylko mieszkańców ww. nieruchomości?

5. Ile przepustek na dojazd do nieruchomości dla jednego gospodarstwa domowego
ww. nieruchomości przewiduje przekazać UM zamieszkującym ich osobom,

6. Jak zamierza pomóc UM mieszkańcom ww. nieruchomości w dostępie i możliwości 

parkowania po zmianie organizacji ruchu?

W związku z powyższym proszę o organizację spotkania radnych z pracownikami UM 

odpowiedzialnymi za zmiany organizacji ruchu, władzami UM oraz mieszkańcami ww. nieruchomości 

w celu znalezienia optymalnego rozwiązania, które będzie szanowało prawo do swobodnego 

dysponowania ww. nieruchomościami, swobodny dojazd i parkowanie w ich obrębie 

a jednocześnie pomoże w porządkowaniu przestrzeni miejskiej. Jestem pewien, że wspólnie 

znajdziemy rozwiązanie, które pozwoli mieszkańcom ww. nieruchomości poczuć, że miasto jest dla nich 

a nie oni dla miasta.

Signed by /
^ Podpisano przez:

Michał Brodaf Michał
BRODA

Date / Data: 
2022-05-11 
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